
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. april 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 499
Er ministeren enig i, at hensigten med sukkerafgiften er at skabe et incitament
til at indtage mindre sukker, og at der derfor bør være en tæt sammenhæng
mellem sukkerindholdet og afgiftens størrelse? Har ministeren i forlængelse
heraf overvejet, om det ikke i forbindelse med implementeringen af den udvi-
dede sukkerafgift vil være mere logisk at lægge en generel afgift på tilsat suk-
ker, frem for den kilobaserede afgift, der så vidt vides er på tegnebrættet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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